
Geacht college,

Op grond van artikel 42 van de Organisatieverordening van de gemeenteraad wil de fractie
van Pro'98 vragen stellen over de vernieuwing en het gebruik van de Milieustraat in
Barneveld.

In oktober 2021 heeft de raad ingestemd met vernieuwing van de Milieustraat voor een
bedrag van 2,4 miljoen euro.

Wij hebben de volgende vragen:
● Wat is de status van dit project?
● Is dit bedrag nog voldoende om het plan te realiseren?
● Is het bedrag opgenomen in de programmabegroting van 2023 ten laste van de

afvalstoffenheffing zoals vastgesteld in het raadsbesluit van 6 oktober 2021? In de
programmabegroting 2023 lezen wij namelijk: “Op basis van de geactualiseerde
kostenonderbouwing afvalstoffenheffing is er geen tariefsverhoging in 2023
noodzakelijk.”

● Wordt dit bedrag meerjarig en volledig opgenomen in de ontwerpbegroting van 2024
en komt deze ten laste van de afvalstoffenheffing?

Het valt ons op dat er op de Milieustraat veel goederen worden aangeboden die door de
gebruiker afgeschreven zijn, maar voor andere mensen nog van waarde kunnen zijn in hun
huidige vorm.

In onze ambitie toe te werken naar een circulaire economie moet het hoofddoel zijn om afval
zoveel mogelijk te voorkomen. Op deze manier worden productiematerialen en energie die
gebruikt is voor de productie van deze goederen zo duurzaam mogelijk ingezet, kunnen
spullen en materialen langer gebruikt worden en wordt onnodig storten en verbranden
voorkomen.

Wij hebben dan ook de volgende vragen:
● Op welke wijze stimuleert de gemeente Barneveld hergebruik, reparatie en behoud

van goederen die nog van waarde kunnen zijn?
● Op de Milieustraat bevindt zich een Kringloop-container

○ Hoe functioneert deze en hoeveel materiaal wordt daarmee gered voor
vernietiging?

○ Wordt bij binnenkomst door medewerkers bekeken of goederen nog voor
hernieuwd gebruik ingezet kunnen worden, voordat naar een stortplaats
wordt verwezen?

● Zou een circulair ambachtscentrum een idee kunnen zijn om aan de nieuwe
Milieustraat toe te voegen, of een netwerk op te zetten waarin Milieustraat,
kringloopwinkels en reparatiewerkplaatsen nadrukkelijk de samenwerking zoeken?

● In onze gemeente zijn meerdere kringloopwinkels actief. Zou het college met hen in
overleg willen treden om te onderzoeken op welke wijze samenwerking kan bijdragen
tot meer hergebruik en daarmee de hoeveelheid afval kan verminderen?
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